
 

Aan: Wijkplatform-Oost en –West  

 

 

 OVERLEGVERGADERING 
 

Hierbij wordt u uitgenodigd voor een gezamenlijke vergadering van de wijkplatforms Oost en 

West op Deo Volente donderdag 23 juni 2022. Onder andere zal opnieuw de toekomst van de 

wijkplatforms aan de orde komen. 

 

De plaats van vergadering is zaal boven de brandweerkazerne aan Zwarte Land.  

 

De aanvang is om 19.30 uur (tot 21.30 uur). 

 
 

 

 

 AGENDA 

 
1. Opening  

Afwezig met kennisgeving: mw. den Boer, dhr. Hagen.  

De voorzitter leest een sympathieke bedankbrief voor van mw. Methorst.  

Welkom voor dhr van der Veer. Hij gaat het WPF (West) versterken.  

 

2. Vaststelling van de agenda:  

Er zijn twee ingekomen stukken: 

2.1. bericht van dhr. Van Walbeek (Woonstede) 

2.2  Een memo van de gemeente over participatie.  

 

3. Vaststelling verslag vergadering Wpf- Oost en West van 19-4-2022  (zie bijlage) 

 

 Redactionele en/of inhoudelijke opmerkingen + vaststelling 

 Afwerken actiepunten  

 

Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd en vastgesteld. De actiepunten (zie 

verslag) worden doorgenomen.   

 

4. Vaststelling verslag bijlage: ‘Wijkplatforms richting de toekomst’ van 29-4-2022 (zie 

bijlage) 

 

De voorzitter oppert het plan om het verslag naar de gemeenteraad en het college van B&W 

te sturen. Dan kunnen zij kennis nemen van ons standpunt.  

ACTIE: Mw. Gardenier zorgt voor de bezorging bij het college 

ACTIE:  De voorzitter zorgt ervoor dat het verslag bij de gemeenteraadsfracties komt.  

 

Het is wel duidelijk dat het WPF een deelproject gaat worden in het kader van de 

participatie. Het is de vraag aan welke vorm of vormen zouden wij in het kader van de 

participatiewet wij als WPF kunnen deelnemen. 

Welke vormen zouden dan wel kunnen doen in het kader van die participatiewet? We gaan 



zeker het onderwerp veiligheid erbij nemen. We blijven aandringen op de adviserende taak 

van het WPF. Ook blijven we aandringen op toelichting van de redenen van afwijzen van 

adviezen. Volgens mw. Gardenier moet de raad hierover besluiten. Het is een idee (goed 

idee) dat het WPF uitgenodigd wordt voor een raadsadviesvergadering.      

 

5. Evaluatie Wijkschouw Wpf-Oost van 11-6-2022 (zie bijlage verslag) 

 

Er zijn ook plannen voor een wijkschouw in West. 

We nemen de punten door. Van sommige punten is er al een reactie van de gemeente.  

 

Rotonde Breehoek  ACTIE: voorstel voor tweerichtingenfietspad volgt 

STOP 1   ACTIE: WPF neemt contact op met Waterschap 

STOP 2   ACTIE:  gemeente gaat situatie van vroeger opzoeken 

Rotonde Oosteinde ACTIE: gemeente gaat punt oppakken 

STOP 5   Van het bankje maken we geen actiepunt 

STOP 7   De toezeggingen van het warmtebedrijf worden niet nagekomen  

    (ook niet in de richting van de omwonenden). Binnen zeven jaar 

    Moet er een nieuwe locatie voor het warmtebedrijf komen. Dit  

    zal -gezien de veranderde visies- geen biomassaverwarming 

    worden. 

STOP 8   De buurtbewoners zijn enthousiast over de speelgelegenheid  

    het Tiny forest. 

STOP 9   Er is een punt van onderhoud van sloten en dergelijke. De WPF 

    deelt het gemeentelijk beleid in dezen niet. Er is een spanning  

    tussen onderhoud en orde en milieu(diversiteit).  

STOP 10   ACTIE: De Bosweg wordt meegenomen in de verkeers- 

    ontwikkeling in relatie tot plan-Zuid. 

    Er is een opmerking over de grote keien (rotsblokken) op  

    kenmerkende punten. Soms kan dat leiden tot gevaarlijke 

    situatie. De Weideweg bijvoorbeeld wordt genoemd.    

 

6. Toekomst Wijkplatforms 

 

 We spreken kort over de toekomst van de wijkplatforms. Basis is de memo die vanuit het 

college naar de gemeenteraad is gestuurd. Feitelijk is de inhoud van deze memo ook opgenomen 

in het discussiestuk dat we de vorige vergadering hebben besproken.  

Er blijven twee vragen over” 

1. Moeten we onszelf nu inwonersplatform noemen?  ACTIE: als voorstel op de agenda 

plaatsen en de volgende vergadering over stemmen. We moeten dan ook stemmen over 

de verdeling van de taken: voorzitter en secretaris.  

2. Is het WPF nu vrijblijvend vrijwilligerswerk of moeten we  het professioneel maken. 

We spreken af dat we daar in september over doorpraten. We nemen dan ook het 

voorstel dat naar de gemeenteraad komt in ons besluit mee.  

 

7. Bespreekpunten Wpf- Oost en Wpf-West 

 

7.1 Reclameborden voor Scherpenzeelse kunst (mw. Overeem) 

 

Twee mooie objecten (kunstwerk fiets en de molen) gaan verborgen achter grote 

spandoeken? Dat is geen verfraaiing. Volgens mw. Gardenier zijn beide objecten later 



geplaatst dan de spandoeken! Inmiddels is het spandoek bij de molen weggehaald. 

 

 

7.2  Stoep en fietspad Oosteinde (mw. den Boer) 

Het fietspad verkeert in slechte staat. Er groeit gras tussen de kieren en de kieren zijn zo 

groot dat fietsers erg gemakkelijk in vast kunnen raken.  

ACTIE: Het is inderdaad een slecht stuk. Wil mw. den Boer een melding via Reppido doen, 

graag met foto’s erbij?! 

 

 

7.3 Koepellaan veel gras tussen stoep en straat (Op ’t Hof) 

 

De gemeente heeft met warmte-apparaat de stoeprand schoongemaakt. Het had beter 

geweest als de bewoners een brief hadden gekregen, dan hadden de bewoners hun auto 

kunnen verplaatsen. Het kan natuurlijk ook andersom: de route communiceren zodat de 

bewoners zelf actie kunnen ondernemen. Dat werd in het verleden wel eens gedaan.  

 

8. Rondvraag       

 

8.1. Woonstede: een keer in de maand is er een inloop voor huurders waar mensen met vragen, 

problemen en klachten kunnen komen. Vanaf nu is er ook een wijkbeheerder aanwezig in de 

persoon van Andre Klaassen. De verwachting is dat het een druk inloopuur kan worden. 

Woonstede wil echt werken aan zichtbaarheid in Scherpenzeel. De vraag is waarom de huurders 

zelf niet aangeschreven zijn. Of dat het inloopuur op de gemeentelijke website geplaatst kan 

worden. Het stond wel op Facebook en dat is goed gelezen.  

 

8.2 Mw. Gardenier meldt dat het project Eikenlaan nu definitief afgerond is. Er is bij dit project 

intensief met de bewoners samengewerkt. De plannen zijn doorgenomen, bewoners hebben 

meegekeken bij het uitzoeken van nieuwe bomen enzovoort. Vorige week is er een soort 

projectschouw geweest. Op verzoek van de bewoners zijn er ook grote stenen (rotsblokken) 

geplaatst.  

 

Mw. Gardenier meldt het digitale inwonerspanel. Mensen ontvangen een vragenlijst van de 

gemeente door een speciaal bureau. De gemeente heeft onderwerpen nodig. Graag doorgeven.  

 

 

9. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.04 uur  

De volgende vergaderdatum is 29 september 2022, 19.30 uur, locatie zaal boven de 

brandweer.   

 

 

 
 
 


